
 

METODICKÁ KOMISE ČSRU 

Zápis č. 20/2020 z jednání MK dne 26.10.2020 

 

Místo: on-line 

Účastníci: Roman Šuster, Filip Vacek, Dan Beneš, Ondřej Surga, Mirek 

Němeček, Antonín Brabec, Jan Macháček 

Hosté: 

Omluveni:   

________________________________________________________________ 

 

Téma: dokončení dokumentů k překladu 

 

1. Úkol - dokument LTPD bude dokončen do konce října. Každý si spočítá kolik každý 

přeložil stránek pro vyúčtování. 

2. Dokument bude dopracován ze strany členů MTDK i s návrhy možných řešení. 

a. Identifikace problému ČSRU - domluvili jsme se na dokumentu, který by 

členové TMDK doplnili. Měl by se zabývat hlavními faktory, které omezují 

výkonnostní posun ragby v ČR. Každý by se na problém podíval svým úhlem 

pohledu a navrhl možná řešení, která jsou v našich možnostech. Podobná 

výzva by následně šla na kluby.  

https://docs.google.com/document/d/1YGRJAT6t_tGTc_9q8yWFQPnJ1Jig1U

BVE8uthcs8O-I/edit 

3. AB informoval o MTDK o možném zapojení do evropské soutěže s jedním profi 

týmem. Na další schůzce se zástupci Evropské soutěže zjistí AB další informace.  

4. Připravit si argumenty pro změnu soutěží mládeže a řešení kategorie U19. Členové 

MTDK (TKohout) připraví návrhy pro řešení rozdělení do ročníků 

a. možnost zařazení kategorie U13, jako přechodové kategorie mezi dětským a 

mládežnickým ragby. viz níže!!! 

b. návrh dlouhodobého řešení pro kategorii U19 

5. Úkol trvá  - čekáme stále na článek a vysvětlení pravidel pro děti od AB, které by 

mělo dovysvětlit. 

 

Příští schůzka  2.11.2020  

Zapsal: Filip Vacek 

 

 

 

 

 

https://docs.google.com/document/d/1YGRJAT6t_tGTc_9q8yWFQPnJ1Jig1UBVE8uthcs8O-I/edit
https://docs.google.com/document/d/1YGRJAT6t_tGTc_9q8yWFQPnJ1Jig1UBVE8uthcs8O-I/edit


 

Příloha č. 1 

 

Ondřej Surga 

1) Je změna u kategorie U19 nezbytná? 

 Jaké jsou dosavadní zkušenosti? 

- rozdíly mezi hráči U19 (ačkoliv jsou to 3 ročníky) nejsou větší než mezi hráči U16 nebo než 

při přechodu z U18 do mužů - doložit ...  

- úrazy?? 

Výhody existence kategorie U19 

- udržení většího množství hráčů 

Nevýhody 

- žádné? 

Nechat U19 ještě 2 roky. Poté zavést U20/U23 s vyjimkami pro starsi hrace (3-5). 

  

2) Zavedení systému U12, U13, U15, U17, U19 

Výhody 

- zrušení kategorie U19 jako tříročníkové 

Nevýhody  

- složitější práce repre týmů, které hrají v sudých kategoriích (U16/U18) [řešení: národní 

týmy po jednom ročníku - směřujeme k nim?] 

- kategorie U13 jako jednoročníková (s tím, že se může účastnit starší ročník U12) 

● menší členská základna v tomto jednom ročníku -> nevyrovnanost týmů  

●  dopad na U12? 

Výstup dnešního setkání je, že nedoporučujeme rozdělení po ročnících a 

doporučujeme ponechání současného stavu po sudých dvouročnících.  


